
Z Á P I S N I C A 
z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veterná Poruba  

konaného dňa 26.03.2010 v zasadačke Obecného úradu Veterná Poruba 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Program: podľa priloženej pozvánky 
Zapisovateľ: Jana Frianová 

             Overovatelia: Michal Kováč, Jaroslav Karaska 
Návrhová komisia: Ľubomír Rakyta, PhDr. Desana Stromková 
Hostia: Tibor Balco, Vladimír Mlynarčík, Miroslav Komendák, Dušan Stromko, Drahoslava 

Salajová, Vladimír Šuchtár, Milan Stromko, Ladislav Stromko, Ing. Stanislav 
Hudec, Juraj Jančo  

              
1. Zasadnutie zahájil zástupca starostu obce, ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s 

programom. Program bol doplnený o bod – na konci schôdze prečítať zápisnicu. Takto 
predložený program bol všetkými hlasmi schválený. 

2. Voľba návrhovej komisie 
        Do návrhovej komisie boli navrhnutí PhDr. Desana Stromková a Ľubomír Rakyta. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  všetkými hlasmi prítomných návrhovú komisiu. 
3. Zloženie overovateľov zápisnice 

       Za overovateľov boli navrhnutí Jaroslav Karaska a Michal Kováč. 
       Obecné zastupiteľstvo všetkými hlasmi prítomných určuje navrhnutých za overovateľov. 

4. Kontrola uznesení 
Všetky úlohy z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené. Platí ešte úloha do budúceho 
zasadnutia OZ t.j. do 9.4. 2010 – ponuky na kopírku.  
Ľubomír Rakyta – Ávia je dočasne odhlásená, príde doplatok za tento rok.  
Poslanci OZ schvaľujú  grafickú úpravu rubriky ,, Čo Vás trápi?“ 
Rekonštrukcia kúpeľne na Obecnom úrade – najnižšiu cenovú ponuku na rekonštrukciu 
dala firma Robstav. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje najnižšiu cenovú ponuku od firmy 
Robstav. 
Návšteva zástupcov Pozemkového spoločenstva      
V priebehu Obecného zastupiteľstva zavítali na zasadnutie zástupcovia Pozemkového 
spoločenstva, ktorých privítal zástupca starostu.  
Vladimír Šuchtár – dal päť otázok, na ktoré chcel aby mu poslanci odpovedali: 
a) aká bude referendová otázka – na všetky otázky odpovedal Mgr. Igor Petra ,,Ste za 
ďalšie rozšírenie skládky TKO Veterná Poruba v zmysle zámeru mesta Liptovský Mikuláš 
Áno – Nie. Občania dostanú 15 dní pred konaním referenda oznámenia. Na základe 
vyjadrenia občanov OZ zaujme stanovisko k tomuto zámeru.  
b) ako funguje starosta – starosta je momentálne na PN, má vychádzky, zamedzilo sa mu 
používanie obecného majetku. 
Vladimír Šuchtár – starosta si neplní svoje povinnosti a berie plat.  
Odpovedal p. Petra – OZ funguje od 15.2. 2010, už sme sa stretli päť krát, robíme čo je 
v našich silách. 
 p. Stromková – OZ poverilo zastupovaním p. Petru. 
c) ako funguje kontrolór – kontrolór nechodí na Obecné zastupiteľstvá, 30.4.2010 by mala 
byť voľba kontrolóra, po schôdzi konanej dňa 9.4.2010 bude vyvesená voľba kontrolóra, 
úväzok a podmienky, ktoré by mal spĺňať kontrolór 
d) územný plán mesta Liptovský Mikuláš – p. Šuchtár pripomenul, že do 31.3. 2010 
mohla dať obec pripomienky k územnému plánu Liptovský Mikuláš – poslanci OZ 
odpovedali, že list k územnému plánu, ktorý bol na OÚ Veterná Poruba zaslaný sa im 
dostal do rúk len teraz .Pozemkové spoločenstvo podalo informácie OZ týkajúce sa 
riešenia k.u. Liptovský Mikuláš – Svätý Štefan – p. Tomašovský má záujem o zástavbu 
v tomto k.u. 
e) pod smetiskom má pozemky aj urbár, bola im pridelená na zastupovanie právnička, 
pozemkové spoločenstvo dalo ponuku či by OÚ sa podieľal na spolufinancovaní právnych 
služieb pre pozemkové spoločenstvo. 
p. Ladislav Stromko  - je potrebné informovať občanov za vývoz KO, kto bude odpad 
odvážať. 



 5.Schaľovanie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
Starosta obce nepodpisuje uznesenia zo zasadnutia OZ, bude opakovane oslovený na ich                        
podpis, v prípade, že ich nepodpíše bude použitý § 13 ods. 8 zákona o obecnom zriadení. 
Vzhľadom na to, že starosta je na PN je potrebné, aby zástupca starostu mal písomné 
splnomocnenie na zastupovanie starostu. 
6.1 Príprava referenda k skládke KO 
OZ bol predložený návrh VZN o konaní referenda, ktoré spravovala p. Stromková. 
OZ schvaľuje všetkými hlasmi prítomných návrh VZN o konaní miestneho referenda. 
Miestne referendum by sa malo konať 24.4.2010 od 8.00 do 20.00 hod. v sále kultúrneho 
domu. OZ schvaľuje všetkými hlasmi prítomných čas a miesto konania referenda. 
Poslanci OZ diskutovali o referendovej otázke a nakoniec dospeli, že referendová otázka by 
mala znieť ,, Vyjadrite svoj názor k plánovanému rozšíreniu skládky TKO Veterná Poruba: 
- Súhlasím s ďalším rozširovaním skládky TKO Veterná Poruba. 
- Nesúhlasím s ďalším rozširovaním skládky TKO Veterná Poruba. 
OZ schvaľuje všetkými hlasmi prítomných referendovú otázku. 
Komisia pre referendum v zložení: Desana Stromková, Drahoslava Salajová, Zuzana 
Stromková, Dušan Stromko, Jaroslav Karaska. Zapisovateľ – Jana Frianová. OZ schvaľuje 
referendovú komisiu a určuje zapisovateľku referendovej komisie. 
6.2 Voľba obecného kontrolóra 
Na koľko sa obecný kontrolór nezúčastňuje zasadnutí tento bod sa presúva na zasadnutie, 
ktoré bude dňa  9.4.2010, na ktoré bude pozvaný kontrolór. 
p. Stromková má stanoviť kritériá na voľbu nového kontrolóra a ich uverejnenie na 
webstránke obce. Voľby by sa mali konať 30.4.2010. 
7. Diskusia 
Dňa 27.3.2010 sa v našej obci koná jarné upratovanie. 
J. Karaska – stretnutie brigádnikov pri kultúrnom dome o 15.00 hod.  
OHZ – vyčistí okolie okolo zástavky. 
T.J. - okolo kultúrneho domu a ihrisko pod škôlkou. 
SD Jednota – okolo obchodu. 
Ľ. Rakyta – spraviť dohodu s V. Mlynarčíkom a dal návrh nech si p. Mlynarčík zavedie 
písanku, kde si bude písať koľko hodín odrobil. M. Kováč pripraví podklady pre dohodu s p. 
Mlynarčíkom. 
p. Stromková do 31.3.2010 pripraví obsah dohôd o vykonaní práce pre upratovačku v KD, 
v MŠ a OÚ, pripraví návrhy zmlúv z TJ a DPO o poskytnutí dotácie na činnosť. 
Zástupcovia organizácií predložili  návrhy o aktivitách v roku 2010 nasledovne: 
DPO – Deň detí, výstup na Baranec + guláš v spolupráci s OÚ 
Mládežníci – V. Mlynarčík – ak by bolo možné brigády od obce – čo treba v obci spraviť 
OZ sa dohodlo, že návrh rozpočtu treba zverejniť na webstránke obce na verejné 
pripomienkovanie. 
Ľ. Rakyta – dokončiť obrubníky, skúsiť zistiť na Slovenskej správe ciest zameranie cesty – 
úloha pre Mgr. Petru 
M. Komendák – na čičierni nejde pumpa, reklamácia radiátorov pre cirkev. 
I. Petra – dohodnúť s cirkvou úpravu plotu na OÚ , ktorý susedí s r. Palásthyovou. 
OZ by sa chcelo stretnúť so starostom obce Smrečany ohľadom skládky TKO – zabezpečí D. 
Stromková.  
 
 
Po prijatí návrhu na uznesenie bolo zasadnutie OZ ukončené.     
  
 
     

          
   
  

 
 

 
 



 
                   Overovatelia: 
 
                    Michal Kováč                         …............................................. 
 
                    Jaroslav Karaska                    ….............................................. 
              
 
 
               Zástupca starostu:  
                      
                    Mgr. Igor Petra                      .....................................................                        
 
 
 
 
 
 
 
                     Vo Veternej  Porube  26.03.2010                      zapísala Jana Frianová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 


